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Protokół z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 

Nr 3/2023 w dniu 15.02.2023 r. 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 18:20 
 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. 
Grzegorz Bałdyga 

Przewodniczący Komisji 

obecny 

2. 
Krystyna Urbańska 

Wiceprzewodnicząca 

obecna  

3. 
Piotr Kaczmarek 

Sekretarz 

obecny 

4. Andrzej Banaszyński obecny 

5. Wiesław Ewertowski obecny 

6. Leszek Zdrzałka obecny 

7. Tomasz Kranc obecny 

8. Jerzy Springer obecny 

9.  Halina Sobota obecna  

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

 

1.---   

 

2. ---  

 

3. ---  

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

4. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Powiatu   

 

5. Małgorzata Klessa – Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa   

 

6. Robert Torz – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg  

 

1. PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

3. Informacja z realizacji zadań PZD w Wągrowcu za 2022 rok oraz przebieg utrzymania zimowego 

dróg. 
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2. OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, 

OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 

BRAK 

 

 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

 

Ad.1. 
 

Zebranych członków Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji oraz gości przywitał przewodniczący, 

który przedstawił porządek posiedzenia.  
 

 

Ad.2.  
 

Posiedzenie Komisji BiK rozpoczęto od przedstawienia przez panią Małgorzatę Klessa - Kierownik 

Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa informacji na temat udzielenia przez Powiat 

Wągrowiecki pomocy finansowej gminą z terenu powiatu wągrowieckiego na realizację zadania na 

dofinansowanie przedsięwzięć związanych z gospodarką odpadami i ochroną powierzchni ziemi 

polegających na usuwaniu wyrobów zawierających azbest.  

 

Następnie pani Ewa Szczepaniak – Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwały dotyczący zmiany  

uchwały w  sprawie szczegółowych  zasad  i  trybu  umarzania, odraczania terminu lub rozkładania 

na raty spłat należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przysługujących Powiatowi 

Wągrowieckiemu lub jego jednostkom organizacyjnym; warunków dopuszczalności  pomocy  

publicznej  w  przypadkach,  w  których  ulga  stanowić  będzie  pomoc publiczną oraz wskazanie 

organów do tego uprawnionych. 

Omówione zostały również zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok, gdzie potrzeba zabezpieczenia 

m.in. dodatkowych 160 tyś. zł. dla inwestycji postawienia hali „balonowej” przy ZS 1. W wyniku 

prowadzonych prac okazało się, że potrzebne są dodatkowe stropy betonowe oraz uregulowanie 

kanalizacji deszczowej, która znajduje się na terenie prowadzonej inwestycji.  

Dodatkowo podjęto decyzję o założeniu piłkochwytów oraz daszku przy wejściu do nowo 

wybudowanej pełnowymiarowej hali przy ZS 1. W trakcie prowadzonych prac budowlanych na 

wspomnianej inwestycji okazało się, że konieczne jest dostosowanie wysokości pomieszczeń, w 

których na stałe będą przebywać ludzie, a co za tym idzie potrzeba jest dodatkowych środków 

finansowych. Łącznie na prace dodatkowe i naprawcze potrzeba zabezpieczenia kwoty w budżecie 

opiewającej na sumę 230 tyś. zł.  

Pani Skarbnik omówiła również założenia do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2040.  

 

Ad.3. 

 

Dyrektor PZD Robert Torz rozpoczął omawiając przebieg zimowego utrzymania dróg powiatowych 

w sezonie 2022/2023 (szczegóły załącznik nr 1). Dyrektor PZD poinformował, że w sezonie 

2022/2023 wystąpiła potrzeba 14 interwencji jednostek zimowego utrzymania dróg w celu 

zwalczania gołoledzi i śliskości dróg w tym czasie czterokrotnie używano pługów. Łącznie w okresie 

zimowym 2022/2023 zużyto 1250 ton mieszaniny piasku i soli. Ważną informacją, którą przekazał 
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dyrektor Torz jest to, że z roku na rok zaczyna brakować wykonawców chcących podjąć się 

zimowego utrzymania dróg oraz ceny na rynku transportowym znacznie wzrastają co może 

powodować trudności w zabezpieczeniu dróg zimą w kolejnych latach.  

Następnie dyrektor PZD przedstawił informację o planowanych remontach dróg i chodników na 

terenie powiatu wągrowieckiego. Powiatowy Zarząd Dróg w Wągrowcu paplanował realizację 

następujących zadań polegających na przebudowie lub remoncie dróg: 

1. Remont drogi powiatowej nr 1602P I etap na odcinku Kamienica-Kopaszyn w formule 

„zaprojektuj wybuduj”. 

2. Remont drogi powiatowej nr 1600P odcinek  Krzyżanki-Gołańcz w formule „zaprojektuj 

wybuduj”. 

3. Przebudowa drogi powiatowej nr 1691P na odcinku Mirkowice-Gruntowice w formule 

„zaprojektuj wybuduj”. 

Dyrektor poinformował również, że wstępną promesę otrzymało również zadanie pn.: „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1609P Wągrowiec-Rąbczyn – granica województwa kujawsko – pomorskiego.  

Dofinansowanie na realizację otrzymały również zadania drogowe tj.: „Remont drogi powiatowej nr 

1696P na odcinku Mieścisko – Budziejewko” oraz „Przebudowa drogi powiatowej nr 1606P w m. 

Kołybki”.  

Powiat Wągrowiecki złożył również w styczniu wnioski o dofinansowanie zadań polegających na 

remoncie dróg powiatowych w województwie wielkopolskim następujące wnioski: 

1. „Remont drogi powiatowej nr 1602P na odcinku Kopaszyn – Grylewo o długości 900m.”, 

2. „Remont drogi powiatowej nr 1653P w m. Rościnno”, 

3. „Remont drogi powiatowej nr 1651P w m. Roszkowo Wągrowieckie”, 

4. „Remont drogi powiatowej nr n 1696P na odcinku Mieścisko – Budziejewko” – (otrzymało 

dofinansowanie już po złożeniu wniosku).  

Załącznik nr 2 do protokołu stanowi szczegółową informację o planowanych remontach dróg  

i chodników na terenie powiatu wągrowieckiego. 

Radny Wiesław Ewertowski poinformował radnych, że prosi o ujęcie w kolejnych planach remontu 

drogi powiatowej w miejscowości Ochodza. Jak podkreślił radny Ewertowski droga ta wielokrotnie 

była przesuwna w planach remontowych, ze względu na różne czynniki, jednak w tej chwili ten remont 

jest konieczny.  

Radna Krystyna Urbańska poprosiła, po raz kolejny, o rozważenie realizacji dokończenia chodnika na 

ulicy Podgórnej w Łeknie.  

 

 

 

4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.  

 

4.1 Zapytania 
 

BRAK 
 

4.2 Opinie 
 

Obecni na posiedzeniu Komisji BiK radni pozytywnie zaopiniowali materiały sesyjne.  

 
 

 

 

4.3 Stanowiska 
 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji pozytywnie zaopiniowali 

protokoły nr 2/2023 z posiedzeń Komisji.  
 

 
 



4 

Wnioski 
 

Członkowie Komisji BiK złożyli wniosek o przywrócenie godziny Sesji RP na godzinę 16:00.  

 

  
Protokółował 

Piotr Kaczmarek 

 

……………………………… 

Przewodniczący Komisji 

Grzegorz Bałdyga 

 

……………………………………… 
 


